

Minnes anteckningar AU Simonsland 23-09-08 kl 16:30

Närvarande: Janet Eltebo RTP, Birgitta Kristiansson SKPF, Lotta Löfgren Hjelm FAS, Anne-Marie Rannaanpää FuR VG, Monika Golscher Afasi, Tage Carlsson HRF, Sofie Nelsén Simonsland och Hasse Ekblom Simonsland.

1. Mötet öppnades.
2. Dagordningen godkändes med en tillägg av en övrig fråga från Janet
3. Val av mötesfunktionärer.
 1. Ordförande. Hasse Ekblom.
 2. Sekreterare. Tage Carlsson.
4. Ombyggnation. Den är nu pausad när det gäller Vattentekniks gamla lokaler på grund av budgetskalet och hyresvärdens krav. Realgymnasiet flyttar ut och då kan Simonsland ev. få disponera dem och dessa kräver mindre ombyggnad. Fortsättning följer.
5. Lokal och föreningsförändringar. Tre nya föreningar välkomnas. Ellos personalklubb(seniorer), Filatelisterna i Borås, Viskans Picketball Borås. Ett omtag behöver göras i entrén när det gäller anslagstavlan och informationsfacken utanför kaféet. Vi måste hitta en bättre lösning som passar i huset då nuvarande inte fungerar längre.
6. Magasinet. Ett nytt magasin är framtaget som ska ersätta månadsbladen. Här presenteras öppna aktiviteter för alla. Till nästa magasin ska information vara inne senast den 1-12 november till Hasse, Ante kommer komma med en mall med information om hur man ska skriva och vilka format som behövs på bland annat bilder.
7. Nytt sopsorteringsystem. Detta kommer inte påverka föreningarna nämnvärt. Man kan sortera avfall i kärlet på plan tre i köket. Vid helgaktiviteter där det förekommer mat mm ska man ha dialog med Hasse om soporna eller ta med dem här ifrån själv. Detta för att förhindra lukt och besvär med ohyra.
8. Stadgar AU. Dessa ska kallas arbetsordning. Förslaget ska omarbetas av Janet och Tage. Förslaget skickas därefter ut till AU för att alla ska vara överens om formuleringarna. En nomineringsblankett ska tas fram för att välja in folk till AU efter höstträffen. Arbetsordningen antogs inte i dagsläget.
9. Samarbetsområden 2023. Frågan sköts till nästa möte.
10. Mötestider 2023. AU mötena blir den 4/10, 8/11 och 4/12 kl 16:30-18. Höstträffen med föreningarna blir den 17/10 kl 17:00.
11. Övriga frågor. Janet lyfte frågan om skärmen i Foajén på plan 1. Att den visar aktuella arrangemang som är öppna för alla på TS. Sofie svarade och förklarade hur det fungerar rent tekniskt och att vi ska få till en bättre dialog om saker som ska läggas upp där.
12. Mötet avslutades.